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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:873 Utökad klampningstid

Före valet 2014 var det flera företrädare för Socialdemokraterna som menade 
att man skulle ”klampa på riktigt”, det vill säga klampningen skulle inte vara 
tidsbestämd utan pågå tills brister hos fordon eller åkeri var åtgärdade.

I dag är fortfarande tiden för klampning satt till 36 timmar.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Avser ministern att ta bort tidsangivelsen på 36 timmar och i stället låta 
klampningen pågå tills bristerna hos fordonet, transporten eller åkeriet är 
åtgärdade? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-04
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00


